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内容概要

　　《古文小品译英》包含107篇英译古代及近代作品选段，内容涉及人生、爱情、艺术、自然、家居
等多个层面，多角度地呈现了中国文学的魅力。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<古文小品译英>>

作者简介

　　林语堂，1895年10月10日生于福建漳州，乳名和乐，名玉堂，后改语堂。
22岁获上海圣约翰大学学士学位，27岁获美国哈佛大学比较文学硕士学位，29岁获德国莱比锡大学语
言学博士学位，同年回国，先后执教于北京大学、北京师范大学、厦门大学和上海东吴大学。
1936年后居住美国，此后主要用英文写作。
1966年回国，定居台湾。
1967年受聘为香港中文大学研究教授。
1975年荣任国际笔会副会长。
1976年3月26日病逝于香港，葬于台北阳明山故居。
林语堂用英文创作和翻译的一系列经典作品影响深远，奠定了他在国际文坛上的重要地位。
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章节摘录

　　The mind of God is merciful. He is concerned lest men should die of the ambition-mind and the profit-mind,
and lest we should neglect to direct the love of a good name toward righteousness and the love of possessions
toward true riches. You cannot discuss this with those who are going to die of the struggle for fame and wealth. Nor
can people understand when you speak of being dead to the ambitions for fame and worldly possessions. In the
primordial time, before the universe was, I am sure there were the same manifestations of the mind as today and this
must be also true of the time when the universe was formed from nebulae, except we have no way of seeing it. How
can you be sure that Tsao Chenting and Shih Chenlin were not there before the universe was, although we cannot
remember it？
 We cannot be sure, however, that there may not be other beings who remember, clearly and vividly, how many
times Tsao Chenting and Shih Chenlin were born and came and went out of this world. Only those who know this
can discuss with us our two minds.
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